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الصّباح دعاء و أذكار  

الرحيم الرحمن الله بسم  

 العلى   بالله إلا قوة ولا حول ولا أكبر والله الله إلا إله لا و لله الحمد و لله الملك أصبح و أصبحنا

 العظيم

 و سلم و عليه الله صلى محمد نبينا دين على و الإخلاص كلمة و الإسلام فطرة على أصبحنا

المشركين من كان ما و مسلما   حنيفا   إبراهيم أبينا مل ة على  

 الدنيا في وسترك وعافيتك علينا نعمتك فأتمم وستر وعافية نعمة في منك أصبحنا إن ا اللهم

العالمين يارب والآخرة  

 الشكر لك و الحمد فلك لك شريك لا وحدك فمنك خلقك من بأحد أو نعمة من بنا اصبح ما اللهم

سلطانك عظيم و وجهك لجلال ينبغي كما الحمد لك ربي يا  

(3 TIMES) ات الله بكلمات أعوذ خلق ما شر   من الت ام   
O Allah, I seek refuge in your wholesome words from all creation 

(3 TIMES)  العليم لس ميعا وهو الس ماء في لا و الأرض في شيء   اسمه مع يضر   لا الذي الله بسم   
I start my day in the name of Allah, whose name will never cause anything in the heavens or 

the Earth to get harmed; He is indeed All-Hearing, All-Knowing 

 (3 TIMES)  د سي دنا على وبارك صل    اللهم وسل  م صحبهو آله وعلى محم    
O Allah, send your peace and blessing upon Prophet Muhammad, his companions, his family, 

and his followers 

 (3 TIMES)  العظيم الله سبحان بحمده و الله سبحان  
All praise and gratitude be to Allah, the Most Glorious 

 (3 TIMES)  يمالعظ العرش رب   هو و توك لت عليه هو إلا   إله لا الذي الله حسبي  
O Allah, You are my ultimate trustee; there is no God worthy of worship but Him, and He is the 

Lord of the throne 

  (3 TIMES)  ليهإ أتوب و القي وم الحي   هو إلا   إله لا الذي العظيم الله أستغفر  
O Allah, I seek your forgiveness, O Ever-Alive, Ever-Sustaining, and I repent to You 
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نا اللهم بنا الإسلام أعز   و بالإسلام أعز   
O Allah, Islam is our ultimate gift; help us project it in the best possible way, elevate our status 

with our Islam, and elevate the status of Islam with us 

اهتدى لمن سببا   واجعلنا بنا واهد اهدنا اللهم  
O Allah, rightly guide our steps, help us give guidance to others and be the cause for others to 

become rightly guided 

نا أكبر الد نيا تجعل لا اللهم مصيرنا الن ار إلى ولا علمنا مبلغ لا و هم   
O Allah, do not make this life our ultimate goal and reality, and do not make our destiny to the 

hellfire 

  (3 TIMES)  دينك على قلوبنا ثب ت القلوب مقل ب يا اللهم  
O Allah, Changer of hearts, keep our hearts steadfast in Your love and in following the 

teachings of this religion 

العالمين رب يا عليك العرض يوم و الأرض تحت و الأرض فوق استرنا اللهم  
O Allah, protect us from scandals and humiliation as long as we shall live over the ground, 

under the ground, and on the day we stand before You, O Lord of the worlds, Ameen. 

العالمين رب   يا قائكل يوم أي امنا وخير أواخرها أعمارنا وخير خواتمها أعمالنا خير اجعل اللهم  
O Allah, make our last deeds our best, our last days our most fulfilling and rewarding, and our 

best day the one in which we meet You. 

رسولا نبيا سلم و عليه الله صلى بمحمد و دينا بالإسلام و رب ا بالله رضيت   

وسل  م صحبه و آله على و محمد سيدنا على اللهم وصلي  

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

الناس و الفلق و الإخلاص سور و البقرة سورة وخواتيم الكرسي آية و الفاتحة قراءة  
 3 times x   علما زدني رب  

O my Lord, advance me in knowledge (3 times) 

Ameen. 
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Morning Duaa’/Supplication (Interpreted) 

We rise this morning like all the rest of Allah’s creation. 

We recognize that all creation and praise belongs to Allah 

SWT.  There is truly no God worthy of worship but Him.  We 

rise this morning in a state of Islam and total submission to 

God with sincerity of faith while accepting the religion of 

our Prophet Muhammad, peace and blessings be upon him, 

and our forefather Ibraheem, peace be upon him, who was 

never one to set partners with Allah SWT. 

O Allah, whatever blessings we woke up with this morning 

are from you and from you alone.  We praise you and we 

thank you for all the gifts you have generously given to us in 

this life.  We ask for your continued blessings and 

forgiveness in this life and in the next.  We ask you to bless 

our day and fill it with your grace and peace. 

We gladly accept you, O Allah, as our one God, and Islam as 

our faith and way of life, and Prophet Muhammad, peace 

and blessings be upon him, as the seal of God’s prophets to 

all creation, ameen.  

 


